

REFERAT BESTYRELSESMØDE DEN 24. FEB. 2011

Afbud: Lise, Lis og Hans.

1. Nyt fra arbejdsgrupperne:

- **Kulturgruppen:** Under sidste tøvejrperiode blev der plantet en mængde forårsløg ved indkørslen til Ulstrup af 6 vakse og frivillige 'unge' mennesker. Trygfonden har givet os en hjertestarteren, som efter aftale med Henrik i Ulstrup Brugs skal placeres der. På onsdag den 2.marts afholdes to kurser a' 6 kursister.
- **Byforskønnelse:** 'Projekt cykelsti' er nu kommet så langt, at Troels har sendt en ansøgning om tilladelse ind til Vejdirektoratet, hvorfra vi afventer svar indenfor de 3 næste måneder. Trafikministeriet kan bidrage med 40% af udgifterne og kommunen med resten. Hvis dette projekt bliver en realitet, deles arbejdet i 3 etaper:
 1. etape Nostrup-Ulstrups indkørsel
 2. etape Ulstrups indkørsel-Møllen
 3. etape Møllen-NaturskolenProjektet kan være færdigt til 2014.
- **Naturgruppen:** Der arbejdes videre med 'Naturrum' og trampestier. Gruppen har besluttet, at alle lodsejere skal spørges, om opsætning af turpæle og trampestier kan accepteres.
- **Havnen:** Styre- og havnegruppen har haft møde med Kommunen (Sten Drejø, Allan Orris, Bertil Stenbæk), som var meget positive omkring både havn og aktivitetshus, som nu er blevet slået sammen til 1 projekt efter anbefaling fra Karen Lilleøre, som også har udarbejdet fondsansøgningen. Fondsansøgning er tilsendt til kommunen, og der har være møde mellem kommune og styr- og havnegruppe, og resultatet var positivt for havnens fremtid. Der vil meget snart være respons fra Johan Ib, som har indkaldt styre- og havnegruppe til videre drøftelse om havneprojektet: onsdag den 16/3 kl. 14.30. Udviklingschef for Randers Kommune, Alex Weinreich, vil blive inviteret for at berette om et lignende projekt der.

2. Økonomi: Når arbejdsgrupperne har udgifter til projektansøgninger m.m. blev der i teamet drøftet, hvem der står som den økonomiske ansvarlige, hvis vi ikke kan skaffe penge til evt. aflønning?

3. Årsmøde: 31. marts fra kl. 19-22.00, hvor udviklingsteamet vil være vært for et lille traktement og evt. en gæstetaler.

Dagsorden kommer senere.

På valg er Mogens, Lise, Bent, Kirsten og John.

Repræsentantskabsmøde onsdag 16.marts kl. 19. 30 i tennisklubhuset. Troels sender dagsorden ud til foreningerne. Udviklingsteamet møder op så mange, der nu kan.

Styregruppe mødes hos Troels 29. marts kl. 17 til planlægning af årsmøde.

4. **Næste møde:** Onsdag den 13. april kl. 19.00 i Klubhuset.
5. **Evt.:** Skov- og Naturstyrelsen opfordrer til samarbejde om fælles projekter.

Referent Karen